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ALDAR INVESTMENT LAUNCHES LOGISTICS REAL ESTATE VERTICAL 
THROUGH THE ACQUISITION OF ABU DHABI BUSINESS HUB  

  

• Acquisition of 70% equity interest in Abu Dhabi Business Hub comprises industrial 

warehousing and office facilities in Industrial City of Abu Dhabi (ICAD) 

• Newly set up logistics vertical will focus primarily on the United Arab Emirates, with the 

potential to expand into Saudi Arabia and Egypt 

Abu Dhabi – UAE, 25 April 2022: Aldar Investment, the region’s leading real estate investment 

platform with more than AED 22 billion of assets under management, has completed the acquisition 

of a 70% equity interest in Abu Dhabi Business Hub, valuing the company at more than AED 500 

million, with the remaining 30% owned by a strategic partner.  

The acquisition marks the creation of Aldar Logistics, the company’s new logistics real estate vertical, 

which will focus primarily on the United Arab Emirates, with the potential to expand into Saudi Arabia 

and Egypt. Following the completion of the Abu Dhabi Business Hub transaction, Aldar Investment 

intends to assess further acquisition opportunities through the newly set up logistics vertical as it seeks 

to increase its allocation across the sector.  

 

Abu Dhabi Business Hub is a leading developer and manager of real estate in Abu Dhabi, and owns a 

strategically located warehousing, industrial, and office complex in Industrial City Abu Dhabi which 

has a total net lettable area of c. 166,000 sqm. It comprises 3 office buildings, 132,000 sqm of 

warehouses, and undeveloped industrial land plots for future expansion. The existing logistics facilities 

are over 90% occupied, with long-term leases with anchor tenants including supermarket and online 

grocery company Spinneys, industrial zone operator ZonesCorp, and Abu Dhabi’s media free zone 

operator, Twofour54. The office block together with the undeveloped land plots bring significant 

potential for further growth. 

Jassem Busaibe, Chief Executive Officer at Aldar Investment, said: “We see strong potential for 

expansion in warehousing and logistics real estate in the region, a segment which has robust 

fundamentals driven by infrastructure development and growth of the digital economy. The addition 

of logistics assets is immediately yield-accretive to our diversified real estate portfolio and further 

enhances its risk profile. As a major institutional investor, we are also uniquely placed to drive income 

growth by deploying an active approach to asset management. This includes investing in digital 

technology and automation, to ensure that the assets that we acquire serve the evolving needs of 

tenants and remain future proof.” 

Growth of the UAE’s logistics sector is driven by substantial investment into transportation and 

infrastructure, accelerated through the ‘Projects of the 50’ series of developmental and economic 

initiatives to ensure the country becomes a comprehensive hub in all sectors. The projects include 

AED50 billion of investment in a railway network for transporting goods and passengers across the 

UAE, which builds on the first phase of Etihad Rail. Abu Dhabi is also investing significantly in ports and 
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integrated industrial zones, including the Khalifa Industrial Zone Abu Dhabi (KIZAD) and The Industrial 

City of Abu Dhabi (ICAD).  

Aldar Investment is also responsible for Aldar Investment Properties (AIP), the region’s largest 

institutional-class real estate platform, which will now welcome logistics real estate as an asset class. 

AIP is rated Baa1 by Moody’s, the highest credit rating for a corporate non-government corporate in 

the region.   
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About Aldar 

Aldar Properties PJSC is the leading real estate developer and manager in the UAE with a diversified and sustainable operating 

model centered around two core businesses: Aldar Development and Aldar Investment. 

Aldar Development is a master developer of integrated, livable, and thriving communities across Abu Dhabi’s most desirable 

destinations, including Yas Island, Saadiyat Island, Al Raha, and Reem Island. It is responsible for developing Aldar’s c. 65 

million sqm land bank and includes three businesses: Aldar Projects, which manages Aldar's fee-based development 

management business, including AED 45 billion of government housing and infrastructure projects; Aldar Ventures, which 

incubates and nurtures new business opportunities and innovation areas; and Aldar Egypt, the platform focused on 

developing mixed-use communities in Egypt.  

Aldar Investment houses Aldar’s core asset management business comprising over AED 22 billion portfolio of investment 

grade and income-generating real estate assets diversified across retail, residential, commercial and hospitality segments. It 

also manages three core platforms: Aldar Education, Aldar Estates and Aldar Hospitality and Leisure. Aldar Education includes 

Aldar’s entire educational portfolio, including Aldar Academies, the leading education group in Abu Dhabi, with 20 schools, 

over 26,000 students and a growing network of 3,000 educators from over 100 nationalities, offering a wide range of 

curriculum and ancillary services such as a Teacher Training Academy. Aldar Estates consolidates Aldar’s Retail Operations 

alongside existing Residential and Commercial real estate operations within Provis and will further include Community 

Management under one integrated property management platform. Aldar Hospitality and Leisure looks after Aldar’s 

portfolio of hotel and leisure assets, which are anchored around Yas Island and Saadiyat. It includes Aldar’s portfolio of 10 

hotels, comprising over 2,900 hotel keys and managing operations across golf courses, beach clubs and marinas. 

Aldar’s shares are traded on the Abu Dhabi Securities Exchange (Stock quote: ALDAR:UH), and is a profitable, cash generative 

business that provides recurring revenues, and benefits from a diverse and supportive shareholder base. Aldar operates 

according to high standards of corporate governance and is committed to operating a long term and sustainable business in 

order to provide ongoing value for its shareholders.  

Aldar is driven by a vision to be a leading real estate developer and manager in the region by playing a key role in the 

development of quality, comfortable, desirable destinations that people can live in, work at and visit. 

For more information on Aldar please visit www.aldar.com or follow us on: 
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ملتقى  " مجمّع استحواذها على ب الدار للاستثمار تدخل قطاع الأصول اللوجستية
 أعمال أبوظبي" 

 
"ملتقى أعمال أبوظبي" الذي يضتتتتتتب مماتو عمستتتتتتتو عا  مت وعة    في%  70الاستتتتتتتحواذ على  •

 عم شآ  ص اعية في مدي ة أبوظبي الص اعية "آيما "
بشتمل أستاستي لاستتثمار في الأصتول اللوجستتية، لالجديدة  ة أعمالهاعبك عحد ،الشتكزةستتكز    •

 على  علة الإمارا  مع إممانية التوسع في المملكة العكبية السعو ية عمصك
 

لاسررررررر             نصرررررررئ    ا      لاسررررررر        : أعلنت شرررررررار         2022أبكيل   ××  - أبوظبي، الإمارا 
فلير     22  بقي ر  ت ار و و   ي ت  لر  وتر  ا فظة ر  ف ن عر  فص   ارررررررررررررر     عقر  ةر     نطقر  في    عقر  ةر  

  ذي    "فل قص أع    أب ظبي"فا ع  % في 70  تبلغ      ي م عص  سر م    ارةق   سر ظ   ه  علص ةصرئ دهم
%  30  علص أن يظ ةظ   شرراة   تسرر ا تياي بظصرر    رررررررررررررررر  فلي ن د هم  500قي   أارر  ب بثر ا فص تُق   

 .    بقي 
 

وهي وة         تارز علص     وت  ئل ارررةق   تسررر ظ    هذء وحشررر م وة   أع           جاررر     ل   ررر ي 
ةيث سرر ارز بشررسل أسرر سرري علص      لاسرر      سرر          ارر     ل   رر ي  وتنترر ي تظت ف لئ         

ع في     لم    عايي     رع دي  وفصرا. سر   دو    مف      بع  تع زم        لاسر       و فع وفس حي      سرئ
وة ته   تقييم    زة  فص فاص  تسررررر ظ    فص  لا    "أب ظبيأع      سررررر ظ   ه  علص "فل قص  وت  م ارررررةق   

 .  قط عةام  س      ته  وتن ةعه  في  ة د    ا      جا     ل    ي   به ف 
 

فص      فا عشررررررررار        في تط ةا وعد      عق     في أب ظبي  ةيث ي  ل     "فل قص أع    أب ظبي"  يع با
ف  ن  أب ظبي   صررن عي  آ"كيس د"  في   ضرر ص ف قع  سرر ا تيايو   ا فق   صررن عي       رر  دع   و   س ت   
فب نٍ     ثلاثف ا فايع. وةظ  ي    ا ع علص    166,000   خصررصرر   ريا   حظ     بوةبلغ ارر في ف رر ة ت

غيا    عي  ارررررررررن ف ا فايع  و ص   ح  قطع أ  ضٍ   132,000  وف ررررررررر  دع   ت    علص ف ررررررررر ة   فس بي 
%   90ح رررب  وشرررم      ا فق   ل   ررر ي  في    ا ع ة  ي     ا و   فط ئ   ت يح وفس حي      سرررع ف ررر قبلا . وت

"سرررررررربينيم" شررررررررار  ف   ا    رررررررر يا ف  رت ب   فيهم     رب    فع عق د ويا   ط ةل     ل فع ف رررررررر ث اةص
       خصررررررصرررررر  ق صرررررر دي     ن طق  ت فشررررررمل و    رررررر    م م اوحي    رررررر لزف     بق     و" وحز ر   "  

فا ع "فل قص  ضرررررر ص     س ت   قط ع   نطق    ظا    ا      رعلام في أب ظبي. وسرررررري فا    twofour54و
 .وفس ح   وفاص ربيا   ل زة  فص     سع و  ن  با ح  قطع     ضي غيا    ط    بع  أع    أب ظبي" 
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: "حاى   م يا فص  الكئيس الت فيذي لشتتتتكزة الدار للاستتتتتثمارجاستتتتب بوصتتتتيبع،  وفي هذء    ن سررررررب   ق   

 مفس ح       ع   وفاص   ن   و    سررررررع في قط ع   عق     و   ا فق   ل   رررررر ي  في    نطق     ذي ي      
بثسم ودع  م ق ة  ف ف ع  باه د تط ةا   بني     ظ ي  و س  ا   ح    تق ص د   اق ي. وفص شثن وض ف   

ع     فظة  ن    عق  ة   تسررر     ة      ن ع  ر   أحه  سررر عز   تظقيق  ة د  ف  ة  في   ررر ي     اررر     ل  
فس ح      ق    و مل  ن     ا      ف  ة  تسر         ؤسر ر        خ طا. ويصرة ن  وة ى  في و ب ف ر  ى فاوح ه 

فص  لا   تب ع حهج حشرررررررررر  في ود      ارررررررررر  . وةشرررررررررر ل      تسرررررررررر      في   ن  عزةز ح   د ل  ةاة    
   من    ي    اق ي  وتقني      ظ     اق ي  ترررررررررررررر  ن تلبي    ارررررررررررررر      ي ح رررررررررررررر ظ   عليه  تة ي      

 .     ث اةص د        ميا  فتلا  عص ف  رب ه     طلب        قبل"
 

  نقل و  بني   قط ع     تسرررررررر          مبيا  في فص  ف     قط ع   خ ف     ل   رررررررر ي  في دو    مةي   ي رررررررر 
   ن  ة       شرررر  ةع هي سررررل ررررل  فصو  "شرررر  ةع   خ  رررريصبع   معلان عص "فوتياته      ظ ي  و   ي ت رررر  عت  

و تق صرررررررررررر دي  ته ف و ص ت رررررررررررراةع عال     ن ي  في دو    مف     وتظ  ه  و ص فارز شرررررررررررر فل في   يع  
فلي   د هم في شرربس  سررس  ة   ي   نقل   بترر  ع و  ار      50   شرر  ةع  سرر       تل  وتشرر ل .    قط ع   

"قط     شرررربس     ررررس    ظ   ي     طني ل اةل    و ص فص  وسرررر م ن  سرررر م  ت    و     فخ لف أحظ م   عبا  
ف  ن    ربيا في      حئ و   ن طق   صررررن عي      م فل   ب   في    بشررررسل ت رررر   ا أب ظبي  ر      تتظ د".

  لية    صن عي  آريز د  وف  ن  أب ظبي   صن عي  آكيس د .
 

  عق  ي  أربا شررررار   لاسرررر          لاسرررر              شررررار   ذرا أن        لاسرررر      تشرررراف أيترررر   علص  
  عق  ة      ن ع  في    نطق   و   ي سر تريف   ن   عق       ل   ر ي  رىة ى ف      ار       بع   ه . 

فص ور    ف د ز  ل صررنيف  ت    حي  وه  أعلص    Baa1علص تصررنيف    عق  ي  لاسرر         وةصررلت      
 يُ نح  شار  غيا ةس في  في    نطق .     حي تصنيف 

 
 -  ح هص -

 
 

 

 

 للمزيد من المعلومات يرجى الاتصال على الأرقام التالية: 

 التواصل الإعلامي: 
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 عبيد اليماحي 

 العقارية شركة الدار 

5555 810 2 971 + 

 سارة عبدالباري 

 برنزويك غلف 

9638 560 4 971 + 

ALDAR@brunswickgroup.com 

 

 حول شركة الدار
تشرررررتيرل متنو  تعُتبر شرررررركرة الردار را ردال تي مجرال تروير وقدارا العقرارات تي دولرة الإمراراتع ميرن قنجرا تعتمرد نمو    

 ومستدام تدعمه شركتان أساسيتانع وهما "الدار للتروير" و"الدار للاستثمار".

تواصررررل شررررركة "الدار للتروير" دورها الريادي تي تروير مجتمعات متكاملة تثُري مياا السررررك ان عبر أكثر الوججات 

لرامة وجزيرا الريم. كما أنجا تمتلك  المرغوبة تي قمارا أبوظبيع بما تي  لك جزيرا ياس وجزيرا السرررعديات وشرررار  ا

مليون متر مربعع وتشرمل ثلان ومدات أعمالع وهي: الدار للمشراريعع وسرتكون مسر ولة عن   65ممفظة أراضري بمسرامة 

مليار درهم من مشرررروعات   45قدارا ومدا أعمال قدارا المشرررروعات القا مة على الرسرررومع بما تي  لك ممفظة بقيمة  

نية التمتية الر يسرية  و"الدار للريادا"ع والتي تتول ى اقتنا  تر  الأعمال الجديدا وتروير مجالات قسركان الموارنين والب

ل  ة تركز على السرروا العقارية المصرررية الواعدا والمُدرا لاربااع باعتبارها سرروقا الابتكار  و "الدار مصررر"ع وهي منصرر 

 ر يسية لتروير مجتمعات متكاملة متعددا الاستخدامات.

مليار درهم    20وتضرم شرركة "الدار للاسرتثمار" ومدا قدارا الأصرول التابعة لمجموعة الدار والتي تشرمل ممفظة قيمتجا  

ا لايرادات المتكررا تي قرا  التجز ة والمجتمعات السررركنية والتجارية . كما تتول ى والفندقية من الأصرررول العقارية المدر 

ة "الدار  قدارا المنصات الثلاثة الأساسيةع وهي:   "الدار للتعليم" و"الدار للعقارات" و"الدار للضياتة والترتيه". وتشمل منص 

للتعليم" ممفظة الأصررول التعليميةع بما تي  لك أكاديميات الدارع وهي مجموعة تعليمية را دا تي أبوظبي تضررم ممفظتجا  

جنسرريةع   100علم ينتمون قلى أكثر من  آلاف مُ   3ألف رالب بالإضرراتة قلى شرربكة متنامية من   26مدرسررة وأكثر من   20

 وهي تعتمد مجموعة واسعة من المناهج التعليمية والخدمات الإضاتية مثل أكاديمية تدريب المعلمين.

بينما تتول ى "الدار للعقارات" دمج عمليات العقارات التجارية والسركنية ضرمن ممفظة شرركة "بروتيس" المتخصرصرة تي  

ة قدارية عقارية متكاملة. وتتول ى شرركة "الدار للضرياتة  قدارا العقاراتع كما تشرمل ك  لك قدارا المجتمعات من خلال منصر 

والترتيه" مجمة الإشرراف على ممفظة الأصرول الفندقية والترتيجية التابعة للدارع المتواجدا بشركل أسراسري تي جزيرا ياس 

غرتة تندقيةع قلى جانب قدارا    2900اداع بإجمالي تن  10وجزيرا السعدياتع بما تي  لك ممفظة الدار الفندقية التي تضم  

 العمليات عبر ملاعب التولف والنوادي الشار ية والمراسي.

ل ALDAR:UHأسرجم شرركة الدار مُدرجة تي سروا أبوظبي لاوراا المالية زرمز التداول   (ع وتمقق أعمال الشرركة أرباما

ومتنوعة من المسراهمين. وتتبنىى الدار أتضرل معايير الموكمة الم سرسريةع وقيرادات متكررا مسرتقراع وتمتلك قاعدا واسرعة 

ل منجا على تمقيق قيمة مُضاتة لمساهميجا بشكل مستمر.  وتلتزم بإدارا عمليات مستدامة على الأمد الرويل مرصا

ي المنرقرةع وهي تتبنىى شرررررركرة الردار ر يرةل رمومرة ميرن تسرررررعى لأن تكون المرور والمردير العقراري الأكثر موثوقيرة ت

دا ومريمرة تلبي امتيراجرات أتراد المجتمع وتتواتر تيجرا المقومرات  تضررررررلع بردور مموري تي تروير وججرات عراليرة الجو 

 والإمكانات اللازمة للعمل والعيش والترتيه.
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